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 הלל-מושב בית

 שלום רב!

( טסנו אני ואשתי רינה לסין. לא היה לי שמץ של מושג 2016שמי מוטי אשכנזי. לפני כשש שנים )שנת 

על סין. אשתי, לעומת זאת, קראה רבות, והתלהבה וגלתה רצון לטוס לשם. כיבדתי את רצונה, 

והחלטנו לצרף את אחי וגיסתי. לבסוף החלטנו לטוס דרך חברת פגאסוס בהדרכתו של עפר ארד. 

רנו מהטיול מוקסמים ומתפעלים מהסדר, הביצוע, הידע, ההדרכה ופתרון הבעיות שצצו במהלך חז

המסע, ומשיתוף הפעולה בין עפר לפגאסוס. כשחזרנו ארצה, כתבנו מכתב תודה לחברה ולעפר, 

 כך מדהים ומיוחד. -שטרחו והפכו את הטיול לכל

ו שאנחנו נוסעים בשני תנאים: האחד דרך . סיכמנלאחרונה, גלתה אשתי רינה עניין בטיול לויאטנאם

קמבודיה עם עפר, -נרשמנו לטיול לויאטנאם 22.2-פגאסוס, והשני רק עם עפר ארד. ואכן כך היה; ב

ושוב גילינו אדם בעל ידע רב ומעניין בצורה יוצאת דופן. בנוסף לכך עפר הוא אדם אכפתי, רגיש 

ד תוך כדי תנועה עם בעיות מורכבות, ולפתור לזולת, בעל חוש הומור מדהים, והוא מיטיב להתמוד

 אותן מבלי שמרגישים שבכלל היו קיימות.

ועופר כדרכו ליווה אותה, והיה עבורה אוזן  –בטיול לויאטנאם הצטרפה בחורה בגפה )מורכבת מאוד( 

דבר שהדהים את כולנו. אנחנו יכולים לכתוב  –קשבת במהלך כל הטיול )עם יכולת הכלה אינסופית( 

 ד כהנה וכהנה, ולא נצליח לתאר עד כמה הצליח עופר להשאיר בנו רשמים אדירים.עו

הם אמרו לאחר הטיול כתבו אלינו מספר חברים, וסיפרו לנו עד כמה נהנו מהטיול, ובפרט מעופר. 

 שטיול זה ייזכר כאחד המוצלחים שחוו. כמובן שגם אנחנו מרגישים כך.

 

 בברכה, רינה ומוטי אשכנזי


